
 Udtalelser fra relevant foreningsliv og institutioner om, hvorfor de bakker op om 
udviklingsplanen og hvordan de forestiller sig at gøre det (bilag følger herunder) 

Vores arbejde har allerede været i gang i en længere periode, men ikke desto mindre når 
deadline nærmer sig, så er alle udtalelser langtfra samletog i detaljer. 
Vi håber dog stadig det viser at vi mener det alvorligt. 
 
Uanfægtet af det, så har alt hvad vi har snakket med af foreningsliv, erhvervsliv og ildsjæle 
hørt om hvordan vi vil vækste og udvikle i HELE vores skoledistrikt. 

Herunder følger tilbagemeldinger: 

________________________________________________________________________ 

 

 Snaptun Lokalråd 
 Glud og omegns Borgerforening 
 Glud Hallens bestyrelse 
 Glud skoles ledelse og bestyrelse 
 Idrætsforeningen SKJOLD’s hovedbestyrelse 
 Skjolds Venner 
 Dagli Brugsen Glud-Nørby 
 m.fl. 

 



 



 



 



 



 



 




